
SAVSKI OORED TABORNIKOV

Dobro so delali
Taborniki partizanskcga Savskega odreda so se zbrali

na konferenci, na kiiteri so prcgledall svoje delo T letu,
ki sr izleka. Kljub lemu. da so bill pri ocenl dokaj kri-
tični, je prevladovalo miienje, da je hilo leto 1976 ranje
zelo uspešno. Pripravili so vrsto uspellli akclj, dosegll do-
bre rezultalc na tekmovanjih, ob lem pa se je število čla-
nov povečevalo skoraj iz dneva v dan — zdaj v odredu
drluje že okrog 400 mladih. Letos so začeli vzgajati pred-
šolske otrokc, kl jih imenujejo inurni; medvedkl in čebe-
lice, to jc mlajši člani. se zbirajo v dveh dmžinah, tabor-
niki in tabornice pa v dveh četah. Prva združuje prebivalce
Savskega naselja. dru;a pa dijakc vojaške gimnazije Franca
Rozmana Staneta in mladc delavce iz Tehnike in Obnove.
Zelo aktivno dcluje lndi klub Kaktus, v katercm so poleg
starejših članov vsi vodniki.

Edo od priznanj, ki so jlb doblli, Je naziv »Parilzanski
odred«; pri ocenjevan.tu dejarnostl slovenskih enot so tudi
lctos uvrščeni med najbolj marljlve ia uspešne taborniške
odrede. Vse to je dovolj dobra utemeljitev za pohvale, ki
so jih najbolj delovnlm članom razdellJi m letnem pre-
gledu dela.

Volilna konrerenca je bila pred lelom dni, zato so zdaj
samo pregledalt delo posameznikov in potrdlli nekaj ka-
drovskih sprcmemb. Starešina odreda bo še naprej Srečk«
Kadunc, vpeljali pa so spet na£elstvo, v katercm so Duian
Renčelj, Bojan Dobravc in Stane Droljc.

Delovni program za prihodnje leto je le nadalejvanje
poti, kl so > v tcm šolskem lelu že pričeli. Izlett in tck-
movanja se preplctaio z rednimi iedensklmi sestanki, mnogi
pa se že vesele počitnic na sncgu in letnih taborov, ki
jih bodo spet pripravili v Bohlnju.


